
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2019-10-09 Protokoll nr 07 

Plats: Östra Husby Bygdegård 

 

 

Närvarande: Magnus Arnoldson, Lars Andersson, Gunilla Nensén-

Johansson, Paul Finér, Agneta Carlberg, Kristina Kufver 

Jakobsson och Stig Botvidsson 

Frånvarande: Margareta Roos  

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Magnus Arnoldson hälsade styrelsemedlemmar och inbjudne gästen Curt 

Andersson välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§ 3 Föregående protokoll. 

 Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

   

§ 4 Val av protokolljusterare  

 Till protokolljusterare valdes Stig Botvidsson.  

 

§ 5 Medlemsläget 

 Antal medlemmar pendlar kring 402. Tio har avlidit.  

   

§ 6 Ekonomi samt centraluppbörd 

 Resultatet visar idag ett underskott på cirka 3000 kr. Dessutom har 

hyresavin inkommit. Kommande skördefest, novembermöte och julgröten 

kommer förhoppningsvis att ge inkomster. Som säkerhet för ett 

nollresultat finns det egna kapitalet.  

 Mötet beslutade att gå över till central uppbörd av medlemsavgiften. Den 

är arbetsfri och utan kostnad för föreningen och inkluderar en påminnelse 

för eventuellt utebliven betalning. Ytterligare påminnelser måste dock 

göras manuellt av kassören. 

Sekreteraren fick i uppgift att omedelbart via mail meddela förbundet att 

vi fr o m nu önskar gå över till central uppbörd. 

  

§ 7 Curt Andersson KPR-information 

Curt Andersson informerade om arbetet i Kommunala Pensionärsrådet, 

vika som deltar och vilka frågor som varit/är aktuella. Han skickar info 

skriftligt till ordföranden samt informerar muntligt på månadsmötena. 

Den 4 december kommer ett seminarium hållas på Rosen om 

civilsamhällets roll när samhället inte har råd.  



 

§ 8  Priffe 

Bordlagd 

   

§ 9 Resor och utflykter 

 Julresan med Buss-Åke till Skansen har hittills 20 anmälda. Det behöver 

vara minst 35 personer.  

 

I september träffades reseansvariga från sex olika SPF-avdelningar i 

Norrköping för en informations- och planeringsträff. Eventuellt kommer 

det att bli en gemensam resa för medlemmarna.  

 

Agneta återkommer om nästa års resor. 

  

§ 10 Kurser och studiecirklar 

 Beslutades att ordföranden kontaktar SeniorNet för att undersöka i vilken 

mån de kan komma till våra medlemmar och informera/visa/hålla kurs i 

olika tekniker och tjänster med mobiltelefoner. 

 

§ 11 Hemsidan 

 Fler bilder från arrangemangen efterfrågas. Omsorg om personuppgifter 

bör iakttas. 

 

§ 12 Övriga frågor 

Agneta Carlberg meddelar ny mailadress agneta.carlberg10@gmail.com.  

 

Magnus är förhindrad att komma på nästa månadsmöte eftersom 

förbundets nya stadgar ska diskuteras på ordförandekonferensen.  

 

§ 13 Avslutning och nästa möte 
 Ordföranden Magnus Arnoldson tackade de närvarande för visat intresse 

och förklarade mötet avslutat. 

 

Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 6 nov 2019, kl. 13.00  i Östra 

Husby bygdegård.  

 

 

 

Vid protokollet: ___________________  

 Kristina Kufver Jakobsson 

 

Justerat:       _______________________ ________________________ 

 Magnus Arnoldson Stig Botvidsson  


